

ProShield[®] varnish

5% sodium fluoride varnish
5% iger natriumfluoridlack



Proshield Varnish is fluoride varnish containing 50mg of sodium fluoride per 1ml. It also contains TCP and xylitol. It is applied to teeth for the purpose of delivering fluoride and treatment hypersensitivity. It has four flavors such as bubblegum, strawberry, melon and mint. **Proshield Varnish** is packed in single dose package allows easy mixing and application.

Composition

- Rosin
- Sodium Fluoride
- Ethanol
- Xylitol
- TCP

Indications

- For use as a desensitizing agent to help relieve dentinal hypersensitivity; To line cavity preparations under amalgam restorations
- Caries prophylaxis

Contra Indications

1. Do not use on patients with ulcerative gingivitis or stomatitis.
2. If patients are known to be allergic to ingredients including fluoride, rosin or similar materials, **Proshield Varnish** should not be used.
3. After the application of **Proshield Varnish** patients should avoid chewing hard food, drinking liquids containing alcohol and brushing for 4 to 6 hours.

Recommended Procedure

1. Thoroughly clean the teeth and remove excess moisture with cotton rolls and air.
2. Peel back the foil cover until the well containing **Proshield Varnish** is exposed.
3. Apply **Proshield Varnish** thinly with a brush.
4. It is recommended to remain **Proshield Varnish** on the teeth surface as long as possible at least 4 hours.

Proshield Varnish ist ein klares Lack Fluorid mit 50mg Natrium Fluorid pro 1ml. Es enthält auch TCP und Xylitol. Es wird auf die Zähne für die Fluorid- und Behandlung Überempfindlichkeit. Es verfügt über vier Geschmacksrichtungen wie Kaugummi-, Erdbeere, Melone und Minze. Hochwertige Linsenvergütung für ein klares Lack ist verpackt in einer Einzeldosis. Paket ermöglicht einfaches Mischen und Anwendung.

Zusammensetzung

- Kolophonium
- Natrium Fluorid
- Ethanol
- Xylitol
- TCP

Indikationen

- Für den Einsatz als eine Desensibilisierung agent abbauen zu helfen putzen Überempfindlichkeit gegenüber; an Buchse Vorbereitungen unter Amalgamfüllungen
- Karies Prophylaxe

Gegenanzeigen

1. Verwenden Sie das Gerät nicht auf Patienten mit Colitis Gingivitis und Stomatitis.
2. Wenn Patienten auf irgendetwas allergisch sind. Zutaten wie Fluorid, Kolophonium oder ähnlichen Materialien, **Proshield Varnish** sollte nicht verwendet werden.
3. Nach der Anwendung **Proshield Varnish** Patienten sollten das kauen harter Nahrung, Flüssigkeit Alkohol und putzen für 4 bis 6 Stunden.

Empfohlene Vorgehensweise

- 1- Die Zähne gründlich reinigen und entfernen Sie überschüssiges mit Watterollen und in Luft
2. Ziehen Sie die Folienabdeckung, bis die Vertiefung, die **Proshield Varnish** ausgesetzt ist.
3. Bewerben **Proshield Varnish** mit einem Pinsel dünn.
4. Es wird empfohlen, Proshield Lack bleiben auf der Zahnoberfläche möglichst lange mindestens 4 Stunden.